
   
 

   
 

                                                    

 

Protokoll styrelsemöte 24-12-03 

Tid: kl.18:30  

Plats: Studiefrämjandets lokal på Nygatan 3, Mariestad 

Närvarande: Ordförande Sven Arvidsson, sekreterare Caroline Öhlund, Adam Lindholm, 

Håkan Roslund och Pierre Wallqvist 

1) Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

2) Justerare är alltid ordförande och sekreterare 

Sven Arvidsson och Caroline Öhlund 

 

3) Godkännande av föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes 

 

4) Ekonomisk rapport från kassören 

Kassören har innan mötet rapporterat att ekonomin är god 

 

5) Verksamhetsrapport från grenarna. 

a. Barn, samtliga grupper inom barnverksamheten är genomförda enligt 

verksamhetsplanen.    

b. Kajak, eventuellt har de hittat en ny hjälpledare som har lång erfarenhet av 

kajakpaddling fast inte inom Friluftsfrämjandets regi. Det planeras även 

rollkurser i januari, inomhus. 

c. Vandring. den sista vandringen för 2024 kommer genomföras under vecka 

50. Därefter ett uppehåll till nästa år och när vädret tillåter.  

d. Långfärdsskridsko, säsongen är i gång. 4 november hölls upptaktsträff, där 

schemat för kommande turen planerades, förutsatt att det finns tillgång till 

is. Grenen är i behov av ytterligare två ledare för att kunna erbjuda träffas 

samtliga helger under vintersäsongerna.  
 

Ansvarig från skridskogrenen berättar att det troligen har uppstått ett litet 

missförstånd mellan Friluftsfrämjandet och Skövde bandyförering, som är 

ansvariga för den konstfrysta bandyplanen på Billingen. Detta rör tillgängliga 

tider och avgifter för att kunna använda bandybanan. Eventuellt kan detta 

lösas genom att de som önskar träna långfärdsskridsko på bandyplanen löser 

årskort. 

Solstadsskäret, har kontaktat lokalföreningen för att eventuellt återuppta ett 



   
 

   
 

tidigare samarbete inom långfärdsskridsko, det så kallade Vänerskridsko.  

 

Grenen kommer erbjuda nybörjarkurs under januari, intresset är stort.  
 

Ledarna upplever att det är ett stort problem med leveransen av ledarjackor.  

 

6) Behov av ledarutbildning 2025? Fortbildning av ledare? Andra investeringsbehov att 

ta höjd för i budgeten? Budgetdiskussion. Vi konstaterar att vi alltid har ett behov av 

fler ledare inom de olika verksamhetsgrenarna för att säkerställa verksamheten över 

tid, och alla grenar behöver vara aktiva för att hitta och bearbeta nya potentiella 

ledarkandidater. Alla grenar ska lämna in önskemål om budget och i det ingår att ta 

höjd för utbildning av nya ledare. 

 

7) Grevillis fond – underlag (ansökan ska in före årskiftet) 

Kassör har upprättat ett underlag som styrelsen godkänner att han kan skicka in.  

 

8) Återrapportering av arbetet med verksamhetsberättelse för 2024 samt för 

verksamhetsplan för 2025 

Samtliga texter avseende verksamhetsberättelse och verksamhetsplan ska skickas till 

Caroline som ansvarar för att sammanställa dessa innan nästa styrelsemöte. Håkan 

är också behjälplig att färdigställa dessa innan årsmötet.   

 

9) Inkomna mail och frågor (sekr/alla) 

Det har redan gått ut mail om årsstämma för riks, som är planerad till den 17 maj. De 

som är intresserade att närvara ska anmäla detta till lokalföreningen som sedan 

nominerar vidare till regionstyrelsen.   

 

10) Övriga frågor 

Styrelsen beslutar att årsmöte 2025 ska planeras till den 5 mars.   

 

11) Nästa möte 

Styrelsemöte den 13 januari och därefter den 4 januari 

 

Sven Arvidsson     Caroline Öhlund 

Ordförande      sekreterare 


